
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen 2023-11-15 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Lisbet Larsson (LL), Stig Olsson (SO), Jonas Bertilsson 
(JB), Lovisa Ellehammer (LE) och Elin Tärnqvist (ET).  
 

1. Inledning  

Mötet inleddes med delande av bibelord och en bön. 

 

2. Sekreterare  

LE valdes till sekreterare.  
 
 
3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes.  
 
 
4. Föregående protokoll  

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

 5. Personal  

Jonas 

Inget specifik. 

Lovisa 

LE har fått frågan av Sofia Nordlund från SV kyrkan om vi vill göra Valborg tillsammans med Ekeby 

församling igen våren 2024. Det har även uppkommit önskemål om att tidigare lägga konserten som 

tidigare börjat vid 19.00 då några med de yngre barnen upplevde att det blivit sent. Vi får som 

församling gärna komma med önskemål på tiden för konserten.  

LE meddelar Sofia att vi vill vara en del av detta även 2024. Vi föreslår att konserten ska vara 19.00 

som vanligt.  

 



6. Diakoni: 

 Lyssnarna  

Uppkommit ett önskan/behov av verktyg för själavård. Verktyg som kan vara till hjälp för att möta 

människor i våra vardagliga samtal, då vi lever i en värd där många mår dåligt. Vi pratade om det 

eventuellt skulle vara möjligt att göra en satsning med grundläggande undervisning kring ämnet i 

församlingen. 

 

LE lyfter frågan med Jonas och ser om vi kan tänka kring ämnet tillsammans, och ev. ha en 

församlingskväll med undervisning/samtal till våren.  

 

Programgruppen  

Ska boka in träff för att planera framåt.  

 

Konsertprojekt med Svenska Kyrkan – utvärdering 

Positiva upplevelser från medverkande, och positiv respons från besökare - både barn och vuxna.  

Kyrkan var fullsatt och besökarna var engagerade.  

 

Kakuffé – utvärdering 

Rätt timing tidsmässigt. En fråga är om man ska lägga det på fars dag eller inte?  

Viktigt tillfälle att möta människor. Tacksamt att så många i församlingen ställt upp och hjälpt till i 

köket. Anmälningslistan angående hjälp på hemsidan fungerade bra. Stort tack till Elin och Monika 

som bakat. Många besökare både som vart här tidigare, och flera nya. Positiv respons.  

 

Upplys Ekebybor i informationen att gärna lämna bil hemma om möjligt, pga brist på 

parkeringsplatser.  

10815 kr insamlat till bancanserfonden.  

 

Församlingskväll 24 november: 

Program  

Inleder med att äta. 

RD förbereder ett memory med bilder från årets aktiviteter i församlingen.  

Kortare församlingsmöte/information. 

Andakt.  

Avslutar med fika.  

Information 

LE informerar i veckomail och på FB. RD informerar på hemsida.  

Andakt 

LE tar ansvar för att hålla i en andakt. 

Fikagrupp 2+3 

Fikagrupper är klara, Ethel mailar dem i grupperna för att synka dem.  



Inköp 

Jonas Bertilsson tar ansvar för inköp.  

 

Ekumeniska böneveckan med Ekeby församling 

LE har varit i kontakt med Jenny Lundqvist från Ekeby Kyrka angående Ekumeniska böneveckan den 

18-25e Januari. LE kommer att träffa Jenny under nästa vecka för vidare planering, och tar gärna emot 

önskemål från församlingen angående upplägg.  

 

LE och Jenny möts och planerar för ett par samlingar, och avslutar med Gudstjänst i Svenska Kyrkan 

på söndagen.  

 

”Vi sjunger in julen” med Ekeby församling den 9/12  

Sofia Nordlund har vart i kontakt med Emma Olofsson, Elin Tränqvist angående detta och kommer 

kalla till en träff för vidare planering. LE deltar också.  

 

Bönesamling onsdagar 

LE lyfte frågan vad församlingen önskar angående församlingens böneliv. Onsdagsbönen har haft dålig 

uppslutning under terminen. LE ger ett förslag som hon även bollat med lyssnarna att istället för att 

ha bön varannan vecka istället testa att ha en gång i månaden och då göra en lite mer uppstyrd 

kvällsandakt med enkel lovsång, delande och bön.  

 

Vi lyfter detta med församlingen på tacokvällen 24/11 och testar det nya konceptet till våren. 

 

Stipendieutdelning 

Ingen ansökan inkommen angående äldre kvinna. RD, SO och LE samspråkar om förslag på kandidat.  

 

RD håller stipendieutdelningen för barnen första advent, och frågar även om stipendiaterna vill spela 

något under Gudstjänsten.  

 

7. Arbetsmiljö 

Inget att tillägga. 

 

8. Information 

Elin skriver tack på FB för kakbuffén.  

 

LE lyfter frågan om Instagram. Beslut togs att LE skapar ett Instagramkonto för att komplettera 

informationen som går ut på FB, tidning och hemsida.  

Specifika satsningar är värdefulla att få lapp i brevlådan om, ex kakbuffén.  



8. Administration & fastighet:  

Kassan  

Intäkter: 477343 kr 

Kostnad: 526008 kr 

 

Minus:  48665 kr 

Faktura för parkering: 35500 kr. 

 

Renovering rummet på övervåningen 

Inget nytt, projektet ligger på is.  

 

Fastighet 

Fråga från Sofia i församlingens bostad om de får koppla upp sig till församlingens bredband. 

Beslut tas att det är ok, kostnaden läggs till på hyran. RD kollar kostnad för abonnemang.  

 

9. Övriga frågor:  

 

Eva-Lott får frågan om att märka lådor i köket. 

Trettondagsfest med knytkalas 6/1 kl. 15.00. RD fixar anmälansformulär via hemsidan.  

 

RD påminner valberedningen inför årsmötet. LE informerar i veckomail.  

 

10. Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde blir 17/1 – 2024. 

 

11. Avslutning:  
Mötet avslutades. 
 

 

 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson                                                      Sekr: Lovisa Ellehammer 
 
 


